
Akademisk bridgeklubb
Styremøte 4. juli 2022

Protokoll

1. Semesterplan høsten 2022
- Plan presentert og vedtatt.

2. Foreningsdagene høsten 2022
Vi skal ha stand på foreningsdagene 25.
august. Vi prøver å få med folk slik at vi blir
minst fire, slik at vi kan spille bridge på standen
vår. Henrik fikser kampanjemateriell.

3. Klubbkvelder høsten 2022
Vi viderefører og videreutvikler formatet vi har hatt
frem til nå. For duplikatbridge setter vi opp
påmelding. Påmeldingen er bindende om det er
minst 8 (7 om vi har makker-garanti) påmeldte. De
som er påmeldt har prioritet i duplikatbridge. Vi
printer ut grønne systemkort som vi har klare.

4. Søknader om midler
Vi søker om midler fra Velferdstingets kulturstyre,
på samme måte som de to forrige semestrene. I
tillegg skal vi søke om midler fra NBF sitt
rekrutteringsfond.

5. Samarbeid med Bislett bridgeklubb
Vi har blitt kontaktet av Bislett bridgeklubb, som
ønsker et samarbeid om rekruttering og opplæring.
De åpner for redusert kveldskontingent for
juniorer/studenter, at spillere kan bruke støtteark, og



at vi spiller færre spill enn det antallet de spiller til
vanlig.

Kontaktpersonen hos Bislett BK har også stilt seg til
disposisjon til å holde kurs hos oss. Det er vi
positive til.

Vi stiller oss positive til samarbeidet. Vi skal
informere våre medlemmer om dette, og arrangere
et event hvor vi drar dit sammen og spiller.

6. Status bridgens dag (3. september)
3. september er på en lørdag, og det er antageligvis
en dårlig dag for å rekruttere studenter på Blindern.
Klubben har heller ikke vært direkte involvert i dette.
Planene våre for Frederikkebridge og våre
rekrutteringskvelder med gratis servering blir det
nærmeste vi kommer å bidra her.

7. Innkjøp og salg av profileringsklær
Vi skal undersøke muligheter for å få laga t-skjorter
og gensere med klubbens logo. Hvis vi finner en
løsning som passer, undersøker vi interesse med
de andre medlemmene og bestiller hvis det er nok
interesse.

8. Kursholdere
Vi har to andre kandidater til potensielle
kursholdere. Henrik kontakter de, og hører om de



kan være interesserte i å holde kurs av og til, til et
honorar på 400 kr pr kveld. Ellers er Henrik
kursholder kommende semester.


